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AB.0002.12.2015 

 

 
Protokół XII/15 

 

XII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 roku, która odbyła się 
w Ośrodku Kultury w Młynarach. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 14

00
, a zakończono o godz. 15

20
. 

 

W sesji udział wzięli zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu: 
 

 Pan Marek Misztal – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Maria Rogińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Lilla Kiljańska – Skarbnik gminy Młynary 

 Pani Elżbieta Lisowska – Dyrektor Ośrodka Kultury w Młynarach 

 Pani Anna Strzelecka – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie 

 Pan Jan Radziszewski – Dyrektor Zespołu Szkół w Młynarach 

 Pani Bernadeta Perlejewska– Głowna Księgowa w  Przedszkolu w Młynarach 

 Pani Jadwiga Piekarska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 Pani Marta Suprynowicz – Dyrektor Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. 

 Pan Mariusz Perlejewski – Członek Zarządu Klubu Sportowego „Syrena” w Młynarach 

 Pan Bogdan Bielawski – Radca Prawny 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 1 
 

Otwarcia XII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Młynarach radna Stanisława Szczepaniak. 

 
Ad. pkt. 2 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną 15 radnych, w sesji 
uczestniczy 15 radnych. 

 

Ad. pkt. 3 
 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że zgodnie ze wcześniejszymi ustaleniami sekretarzem obrad jest 

radna Anna Maciuszonek. 

 
 

Ad. pkt. 4 

 
Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała następujący porządek obrad: 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad.  

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 29.09.2015 r.  
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6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

8. Wręczenie Złotych Honorowych Odznak Warmińsko-Mazurskiego Związku Piłki Nożnej przez Pana 

Mariusza Perlejewskiego. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2015-2024, 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2015, 

c) określenia wysokości stawek opłaty targowej, 
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących 

w 2016 roku, 

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2016, 
f) poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, ustalenia 

inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

g) uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2013 r. o działalności pożytku publicznego 
i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2016. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 
12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad.  

 

Radna Renata Bednarczyk zaproponowała usunięcie z porządku obrad pkt. 3 wybór sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie przedstawiony porządek 

obrad z uwzględnieniem zmiany zaproponowanej przez radną Renatę Bednarczyk. 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Ad. pkt. 5 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak powiedziała, że protokół był wyłożony 

do wglądu na posiedzeniu przedsesyjnym oraz w Biurze Rady. 

 

Pod głosowanie poddała protokół Nr XI/15 z dnia 29.09.2015 r. 

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt. 6 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła Pana Burmistrza Marka Misztala 

o przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza. 

Pan Burmistrz Marek Misztal przedstawił sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt. 7 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła radnych o składanie interpelacji 

do Burmistrza. 

 

Radna Maria Słomska złożyła wniosek o połączenie starej alejki z nowopowstałą alejką 

na cmentarzu, w połowie ich długości. 

 

Radna Renata Bednarczyk zapytała, jakie są plany w związku z pozyskiwaniem funduszy unijnych, 

jakie priorytetowe zadania zostały zaplanowane z uwzględnieniem dotacji? 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal wymienił główne zamierzenia: 

- informatyzacja usług, ma na celu zwiększenie dostępności przez internet, usprawnienie obsługi 
obywatela i przedsiębiorcy oraz stworzenie możliwości świadczenia usług drogą elektroniczną, 

- budowa sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej i burzowej przy ul. Kwiatowej i Ogrodowej 

(część południowa) w Młynarach, która będzie ujęta jako inwestycja wieloletnia, 
- remont drogi gminnej publicznej 107013N na odcinku droga woj. Nr 505 do terenu zabudowanego 

w miejscowości Ojcowa Wola, 

- budowa tymczasowego parkingu na działce nr 60, obręb nr 1, Młynary, 
- budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych  w gminie Młynary, 

- zabezpieczenie przed osuwaniem się skarpy na terenie Nowego Osiedla w Młynarach. 

 

Radna Renata Bednarczyk zapytała, czy w związku z tym, że przeprowadzono wizję lokalną 

w oczyszczalni ścieków mającą na celu pokazanie obecnego stanu technicznego, planowane jest 

pozyskanie środków na budowę lub modernizację oczyszczalni? 

 

Pani Dyrektor spółki Wodociągi Młynarskie Marta Suprynowicz odpowiedziała, że niezbędna jest 

budowa nowej oczyszczalni. W obecnej sytuacji rozbudowa, czy zmiana technologii nie jest 

wystarczająca. 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal wyjaśnił, że inwestycja nie zostanie wykonana w przyszłym roku. 

Na opracowanie niezbędnej dokumentacji potrzeba około roku. Przede wszystkim potrzebne jest 

określenie dokładnej koncepcji przez specjalistów. 

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że przy opracowaniu projektu konieczne jest określenie 

docelowego źródła pozyskania środków.  

 

Pan Burmistrz Marek Misztal dodał, że zaplanowane są również środki na wymianę na nowszy 

jednego wozu bojowego straży pożarnej w związku z wnioskiem złożonym przez strażaków. 

 

Radna Maria Słomska zapytała, czy po przeprowadzonym remoncie amfiteatru pozostały środki 

na zakup ławek? 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal powiedział, że nieznaczna ilość środków pozostała w związku 

z przeprowadzonym remontem. 

 

Radny Karol Jóźwiak powiedział, że nie wszystkie środki z funduszu obywatelskiego zostały 

wydatkowane. W związku z tym radny zaproponował przeznaczenie pozostałych środków na zakup 
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miejsc siedzących do amfiteatru. Takie rozwiązanie zapewniłoby wydatkowanie w całości funduszu 

obywatelskiego. 

 

Radny Karol Jóźwiak zgłosił, że zakładka na stronie internetowej urzędu dotycząca funduszu 

obywatelskiego nie funkcjonuje poprawnie.  

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że również zakładka dotycząca protokołów z sesji nie 

wyświetla treści.  

 

Pan Burmistrz Marek Misztal powiedział, że protokoły z sesji umieszczane są po zatwierdzeniu przez 

radnych, natomiast do momentu zatwierdzenia wyłożone są do wglądu w biurze rady oraz 

na przedsesyjnym posiedzeniu komisji. 

 

Ad. pkt. 8 

 

Pan Mariusz Perlejewski powiedział, że na wniosek klubu sportowego „Syrena Młynary” Zarząd 

Warmińsko-Mazurskiego Związku Piłki Nożnej postanowił odznaczyć Złotą Honorową Odznaką 

Warmińsko-Mazurskiego Związku Piłki Nożnej Panią Przewodniczącą Rady Miejskiej Stanisławę 

Szczepaniak oraz Pana Burmistrza Marka Misztala. 

 

Pan Mariusz Perlejewski wręczył Złote Honorowe Odznaki wyróżnionym. 

 

Ad. pkt. 9 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Młynary 

na lata 2015-2024 komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Młynary na lata 2015-2024? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XII/69/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 06.11.2015 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2015-2024; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XII/69/2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 



5 
 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2015 

komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Miasta i Gminy Młynary na rok 2015? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XII/70/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 06.11.2015 r. w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary 

na rok 2015; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosował 1 radny. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała nr XII/70/2015 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej komisja 

zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek opłaty targowej? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XII/71/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 06.11.2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XII/71/2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych obowiązujących w 2016 roku komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2016 roku? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XII/72/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 06.11.2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych obowiązujących w 2016 roku; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XII/72/2015 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na rok 2016 komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na rok 2016? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XII/73/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 06.11.2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na rok 2016; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XII/73/2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

f) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego od nieruchomości 

od osób fizycznych w drodze inkasa, ustalenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso 

komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 
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Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie poboru podatku 

rolnego, leśnego od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, ustalenia inkasentów 

oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XII/74/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 06.11.2015 r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego 

od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, ustalenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XII/74/2015 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

g) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy 

Młynary na rok 2016 komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w uchwalenia rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na terenie 

Miasta i Gminy Młynary na rok 2016? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XII/75/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 06.11.2015 r. w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy 

Młynary na rok 2016; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XII/75/2015 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. pkt. 9 

 

Odpowiedzi na zgłaszane interpelacje i zapytania zostały udzielone na bieżąco.  

 

Ad. pkt. 10 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni chcieliby złożyć jakieś oświadczenie lub poruszyć sprawy 

różne? 

 

Żadne oświadczenia nie zostały złożone, nie zostały poruszone sprawy różne. 

 

Ad. pkt. 11 

 

Nie zgłoszono wolnych wniosków. 

 

Ad. pkt. 12 

 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła 

XII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Sekretarz obrad: Anna Maciuszonek 

Protokołowała: Magdalena Skowrońska 


